

Jenis Akhbar : Kosmo
Tarikh : 27/09/2019
Edisi / Muka Surat : Nasional / 38
Tajuk : Angkasa, Kopberas bangunkan dapur setempat

Angkasa, Kopberas bangunkan dapur setempat

Oleh NUR ADNIN ABDUL RAZAK

PETALING JAYA - Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Bhd. (Angkasa) menandatangani memorandum perjanjian persefahaman (MoU) bersama Koperasi Barisan Usahawan Bhd. (Kopbaris) dalam usaha sama membangunkan projek dapur setempat atau *Central Kitchen*.

Presiden Angkasa, Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata, projek tersebut bertujuan untuk memberi variasi kepada koperasi dengan menawarkan pelbagai makanan dan menu untuk dipilih pelanggan pada harga mampu milik.

"Dapur setempat ini akan diuruskan oleh seorang tukang masak terkenal, Cef Adrian yang pernah mengendalikan 210,000 pemprosesan makanan untuk Emirates Airlines Catering.

"Selain mengutamakan pensijilan ISO, Halal serta Hazard Analysis and Critical Control Point (HACCP), ia juga mampu



ABDUL FATTAH (tengah) menyaksikan Fabian (dua dari kanan) bersalaman dengan Cef Adrian (dua dari kiri) di Wisma Angkasa, Petaling Jaya semalam.

memberi persaingan terhadap produk-produk makanan yang sedia ada di pasaran," katanya.

Beliau berkata demikian pada majlis memeterai MoU tersebut di Wisma Angkasa di sini semalam.

Turut hadir Ketua Pegawai Eksekutif

Kumpulan Angkasa, Nasir Khan Yahaya; Timbalan Presidennya, Datuk Kamarudin Ismail; Pengerusi Kopbaris, Fabian Gan dan Duta Kulineri, Cef Adrian Gan.

Selain itu, Abdul Fattah menjelaskan, penyediaan makanan secara pukal tanpa menjejaskan kualiti makanan dilihat

mampu menjana pendapatan lumayan.

"Lokasi sasarannya juga tidak terhad, ini menjadikan peluang untuk menembusi pasaran semasa adalah terbuka luas.

"Jika diusahakan dalam skala yang besar, ia turut mampu menawarkan peluang pekerjaan kepada anggota koperasi, membangunkan ekonomi koperasi dan masyarakat setempat.

"Dalam hal ini, Angkasa sentiasa komited merancang projek-projek perniagaan berimpak tinggi untuk diceburi koperasi bagi memacu sektor koperasi ke arah sektor berpendapatan tinggi dan menyumbang kepada pendapatan negara," jelasnya.

Usaha mewujudkan dapur setempat itu turut mampu membuka ruang kerjasama antara koperasi-koperasi, serta dapat menaikkan taraf kepelbagaian produk makanan dan minuman (F&B) khususnya dalam aspek penyediaan makanan dan masakan tradisi negara ini.

Perpustakaan Koperasi
Malaysia ANGKASA